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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2020/21:592 Handläggningstider för permitteringsstödet

Sveriges företagare går på knäna under pågående pandemi. Minskad efterfrågan 
som konsekvens av rekommendationer, råd och förbud innebär i praktiken en 
situation liknande näringsförbud för många företag. 

För vissa företag har permitteringsstödet varit avgörande för företagets 
fortlevnad. Handläggningstiderna hos Tillväxtverket är dock otroligt långa. 
Flera företagare vittnar om att de skickat in avstämningar före midsommar men 
att Tillväxtverket fortfarande inte har behandlat dessa. Tillväxtverket kan heller 
inte ge någon uppskattning av hur lång tid det återstår kring handläggningen.

Att en ansökan om likviditetsstöd i en krissituation inte ens har behandlats 
efter sex månader är inte rimligt. Det riskerar att försätta många företag i 
konkurs.

Mot denna bakgrund vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan;

 

Vad avser ministern att vidta för åtgärder för att förkorta handläggningstiderna 
för permitteringsstödet?

………………………………………

Louise Meijer (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-20
Besvaras senast
2020-12-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


